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„Nie bójcie się, nie ma Go tu, zmartwychwstał”. (Mt 28,5 – 10) 

 

Kochani, przeżywając Wielkanoc w naszych rodzinach, daleko 

od kościoła, pamiętajmy, że Jezus Zmartwychwstały przychodzi do 

nas, przychodzi do naszych domów i mieszkań, a przede wszystkim do 

naszych serc, aby nam powiedzieć, jak ewangelicznym niewiastom: 

„nie bójcie się”, Ja jestem z Wami, Ja żyję, Ja pokonałem grzech i 

śmierć, zaufajcie Mi. 

 

Życzymy mocnej wiary w zmartwychwstanie Pańskie oraz pokoju 

serca i nadziei na ten trudny czas cierpienia i próby.  

  

Do życzeń dołączamy zapewnienie o codziennej modlitwie w 

Waszych intencjach.  
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